
Kanoisté ze Stružnice rádi přivítají nové tváře
STRUŽNICE - „Celkový výsledek sezony lze hodnotit jjako uspokojivý," říká Iva Šedivá. 
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Vodní slalom patří dlouhodobě mezi nejúspěšnější sporty v České republice. Když odjíždí naše sportovní výprava na OH, vždy se očekává, že 
jednu z medailí získají právě vodní slalomáři. 
Kanoisté působící ve Stružnici u České Lípy olympijské ambice v tuhle chvíli nemají, ale přesto se za své úspěchy nemusí stydět. Naopak.  
Jejich starší žáci vybojovali v letošní sezoně na MČR ve slalomu v Železném Brodě bronzové medaile v kategorii hlídek, ve složení Jakub 
Šedivý, Albert Myšák a Jana Svobodová. „Bylo vidět, že dlouhodobá práce jejich trenéra Jaroslava Šrámka přinesla své ovoce včas,“ říká 
předsedkyně klubu Iva Šedivá. 
Ve Vyšším Brodě se konala jiná disciplína,  také zahrnutá do MČR – sjezd. Zde byla úspěšná především Jana Svobodová, která obsadila tři 
pěkná (ale zároveň nepopulární) čtvrtá místa: v klasickém sjezdu, ve sprintu a spolu s Jakubem Šedivým a Albertem Myšákem v hlídkách. 
Jakub Šedivý se dále umístil dvakrát na 9. místě a Albert Myšák byl 12. a 13. „Naši žáci se této disciplíně soustavně nevěnují, proto umístění 
mezi specialisty sjezdaři považujeme za překvapení a úspěch,“ podotýká Iva Šedivá a pokračuje: „Pro kategorii starších žáků se navíc vypisuje 
kombinace, do které se započítává výsledek ve slalomu a klasickém sjezdu. V této soutěži Jana Svobodová obsadila 3. místo, Jakub Šedivý byl 
5. a Albert Myšák desátý. Jana navíc obsadila 2. místo v dlouhodobé soutěži Český pohár žáků ve sjezdu.“ 
Co se týká kategorie dorostu (MR se konalo v Liptovském Mikuláši), zde měli stružničtí kanoisté jen tři zástupce. Aleš Puškarčuk byl devátý 
na kajaku a Vít Peřina s Jiřím Skuhrovcem 12. v kategorii C2. 
Z dospělých zástupců jmenujme Michala Šrámka, Ivana Christova, Mirka Zavadila, Jiřího Skuhrovce a Víta Peřinu, kteří získali pro příští 
sezonu nejvyšší I. výkonnostní kategorii. 
A celkové hodnocení? „Do sezony jsme nevstupovali se žádnými velkými představami, spíš s cílem obhájit dobyté pozice. Ne vždy se to 
povedlo, ale celkový výsledek sezony lze hodnotit jako uspokojivý. 
Kanoisté ze Stružnice se nejenom zúčastňují různých závodů, ať už vyšší či nižší kategorie, ale sami také jeden závod pořádají. Má název 
Stružnická peřej a letos se ho zúčastnilo 130 závodníků z celých Čech. 
Aby oddíl mohl pořádat závod, potřebuje k tomu kvalitní zázemí. Oddíl vlastní loděnici v bývalé stodole u mlýna, kterou se snaží postupně 
modernizovat. „V současné době se nám podařilo získat finanční podporu města Č. Lípa, za což moc děkujeme všem radním v čele s paní 
starostkou Hanou Moudrou, a probíhá tak modernizace celého objektu. Ve finále bychom měli mít nové sociální zařízení a sprchy. Budova 
bude zateplena a také budou vybudovány nové šatny. Samozřejmě, že bychom byli rádi, kdybychom měli loděnici jako je např. v Praze - Tróji, 
ale na to by náš skromný rozpočet nestačil“, vidí vše střízlivýma očima předsedkyně. 
A jak je to se sportovními plány? „Dalo by se říci, že máme trochu obavy z příští sezony, protože silná skupina dorostenců v letošním roce 
maturuje a dá se předpokládat, že se všichni rozprchnou na vysoké školy. Navíc přejdou do kategorie dospělých, kde je konkurence 
mnohonásobně vyšší. Bohužel, v oddíle je generační díra. Velmi bychom proto přivítali, kdyby do naší loděnice našly cestu nové tváře se 
zájmem o sport a kanoistiku ve věku 9-11 let. Samozřejmě nevyženeme ani starší,“ uzavírá Iva Šedivá.
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